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Z á  p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Výboru mestskej �asti Západ, konaného d�a 28. januára 2004 na 
Mestskom úrade v Tren�íne 
 
Prítomní poslanci:      Ospravedlnený poslanec: 
Martin Bar�ák      ---      
Ing. Štefan Sýkor�in      
Ing. Anton Boc 
Vladimír Poruban 
------------------------- 
 
Ing. Mária Pauschová, garant VM� Západ 
Renáta Špaleková, zapisovate�ka 
Hostia pod�a prezen�nej listiny  
 
 
P. Martin Bar�ák, predseda VM� Západ, privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie 
výboru, ktorý sa riadil nasledovným programom:   
 
1. Otvorenie programu 
2. Požiadavky ob�anov 
3. Žiadosti 
4. Požiadavky �lenov VM� Západ 
 
 
2. Požiadavky ob�anov 
 
P. Falti�ka upozornil, že chodníky na Stani�nej ul. boli robené pred viac ako 30 rokmi, boli 
tiež viackrát rozkopané a nachádzajú sa v dezolátnom stave. Spýtal sa, �i je vyhliadka do 
budúcna, že sa stav týchto chodníkov zlepší.  
 
P. Bar�ák informoval, že rozpo�et mesta bol tento rok zostavený takým spôsobom, že musí 
rieši� niektoré stavy, ktoré boli v minulých desa�ro�iach zanedbané. Objavila sa v rozpo�te 
jedna ve�ká položka v objeme nieko�ko desiatok miliónov Sk, cca 80 mil. Sk na  projekty, 
štúdie uskuto�nite�nosti na obchvat mesta Tren�ín a most cez rieku Váh. Tieto stavby sú pre 
mesto Tren�ín životne dôležité, už mali roky stá�, aj ke� na úkor nich nebude možné 
realizova� iné veci na území mesta.  
 
Ing. Sýkor�in doplnil, že každý VM� dostane pod�a po�tu obyvate�ov a ve�kosti 
vyberaných daní ur�itú �as� finan�ných prostriedkov a jednotlivý VM� by mal rozhodnú�, na 
�o tieto peniaze použije. Musíme si da� prioritu, �i sa urobia detské ihriská alebo cesty alebo 
chodníky a pod. Tieto peniaze by nemali by� použité na to, �o patrí pod bežnú údržbu 
a oprava chodníkov na Stani�nej ul. patrí pod �u, takéto výdavky by mali by� kryté z rozpo�tu 
MHT.  

�o sa týka obchvatu, je v našom volebnom programe, máme v pláne urobi� do roku 
2006 jeho prvú etapu, ktorá by bola od privádza�a na dia�nicu v Záblatí, krížom cez Váh a na 
cestu II/507. Komisia dopravy a ŽP zhodnotí, aby bol napojený i Juh.  V II. etape by mala 
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cesta súbežne vies� s cestou na Východnej ul. bu� cez Zábranie alebo cez Brezinu. Zatia� sa 
robí len štúdia uskuto�nite�nosti, kde by sa upresnila trasa, pozemky, ktoré by bolo nutné 
vykúpi�, aj ke� ve�a pozemkov je tam mestských.  
 
P. Bar�ák poznamenal, že �alšou prioritou rozpo�tu mesta je kanalizácia v Záblatí, tá sa tiež 
musí urobi�, aj ke� ostatné veci sa odložia na neskôr.   

Informoval, že VM� Západ má pridelených z rozpo�tu 8 253 tis. Sk a z týchto 
prostriedkov bude zabezpe�ova� veci pod�a poradia dôležitosti. Zdôraznil, že nepôjde 
o žiadne investi�né akcie, ale o stavebnú údržbu, bežnú údržbu, detské ihriská a verejnú 
zele�.  
 
Ob�an upozornil, že v okolí Úspechu, škôl a internátov na Zámostí študenti robia neporiadok, 
hádžu odpad do záhrad, na trávniky a pod. Smetné nádoby, ktoré tam boli osadné,  vandali 
zdevastovali. Požiadal, aby tam policajti  zintenzívnili hliadky.  
 
P. Brabec poukázal na to, ako v sú�asnosti vyzerá Záblatie, odkedy tam funguje Tren�ianska 
univerzita. Je tam ove�a vä�ší neporiadok, posprejované fasády domov, vývesné skrinky 
a pod.   
 Požiadal odbor ŽP a investícií o informáciu, kto dal súhlas tak zni�i� topole oproti 
Tren�ianskej univerzity, nako�ko tam stoja len pahýle a koruny stromov sú zrezané. 
 
Ing. Sýkor�in poznamenal, že na jednej strane chcú ob�ania Záblatia univerzitu, na druhej 
strane  nechcú.  Keby však univerzita z Tren�ína odišla, bol by to ve�mi zlý krok. Naše mesto 
ju už malo ma�  vtedy, ke� univerzitu mala Žilina a tak by bol Tren�ín na tom ove�a lepšie.  
 
Ing. Boc sa vyjadril, že �lenovia VM� Západ budú žiada� o smetné nádoby na Zámostie, kde 
sa nachádzajú školy a internáty a do Záblatia, kde je Tren�ianska univerzita  a budú žiada� 
o pravidelný cyklus ich vyprázd�ovania.  
 
P. Pecho upozornil: 

- na Zámostí chýbajú verejné WC a zberné parkovisko. 
P. Bar�ák informoval, že sa zajtra  bude kona� komisia územného plánovania 
a investícií, ktorého predmetom rokovania bude ako bod 1 Prerokovanie vyh�adávacej 
urbanistickej štúdie verejné WC Tren�ín - centrum.  

- chodník na �avej strane cestného mosta smerom do mesta odkedy nasnežilo je 
v katastrofálnom stave, �udia tadia� chodia ako v bahne. �alej na Bratislavskej ul. 
pred lekár�ou odhrnuli sneh a vzápätí na to im vozidlo, ktoré odh��alo sneh z cesty, 
tento spä� zhrnulo na chodník. 
Ob�an upozornil, že sa neodh��ajú priechody pre chodcov a �asto sa nedá ani prejs� 
k Úspechu.  
P. Brabec poukázal na to, že v Záblatí odh��a� nebol, autami sa niekde nedalo 
prechádza�.  

       Ing. Boc vysvetlil, ako je to s odh��aním snehu na území mesta.        
 Ing. Sýkor�in poukázal na zlý technický stav vozidiel MHT.  

P. Bar�ák zdôraznil, že takéto záležitosti mu treba ihne� zavola� a on sa promptne 
obráti na MHT, aby vykonalo nápravu. 
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P. Brabec: 

- požiadal, aj ke� to bude aktuálne až na jar, ak bude náhodou rokovanie so zástupcami 
Povodia Váhu, aby ho tam prizvali, pretože ke� zíde sneh, chce poukáza� na potok, 
v akom je stave.  

- pred 3 mesiacmi, ke� bolo VM� v Záblatí hovoril, že pred Kultúrnym domom 
v Záblatí na elektrickej prípojke bol nasvorkovaný kábel na rozhlas a do dnešného d�a 
nasvorkovaný visí na jednej plastovej svorke. Hrozí tam nebezpe�enstvo, že svorka 
praskne a kábel spadne. 3 x prosil zamestnancov MHT, ke� boli vymie�a� svietidlá, 
aby sa na to pozreli, avšak ignorovali ho.  

- pri  Kultúrnom dome v Záblatí, kde býva p. Polá�ek, je úzky priestor a vždy, ke� tam 
ide poštárske auto, strhne mu dole zvod z rýny a tiež poškodzuje lipu. Z toho dôvodu 
tam poprosil o 1 ve�ký balvan alebo nejaké zabra�ovacie teleso. 
P. Bar�ák je za to, aby z cesty nie od zbrojnice bol plot s bránkou a bude tam 
navrhova� detské ihrisko.  

- minulý rok mu s�úbil Ing. Boc police do skladu kultúrneho domu, nako�ko táto 
záležitos� prešla do kompetencie niekomu inému, spýtal sa, na koho sa má obráti� 
teraz.  

- tiež potrebuje do kultúrneho domu nové stoly, nako�ko staré sú rozhegané, išlo by 
o položku v objeme 120 tis. Sk.        
P. Bar�ák zdôraznil, že na nové stoly v rozpo�te peniaze najbližších 5 rokov nebudú.  

- poprosil zakúpi� do kultúrneho domu aspo� nové �erpadlo, stojí cca 2 500,- Sk.  
- opýtal sa, koho má donúti�, aby mohol vyprata� staré veci, ktoré mu v kultúrnom 

dome zavadzajú. Za 3 roky nie sú pracovníci z kultúry schopní spravi� tam 
vyra�ovaciu inventúru.  
Ing. Sýkor�in poznamenal, že je to záležitos� odboru kultúry, športu a cestovného 
ruchu.  

- spýtal sa, nako�ko jeho syn je dlhodobo v zahrani�í, �i a aká je možná ú�ava na 
poplatku za vývoz komunálneho odpadu a aký platný doklad je treba  na oddelenie 
daní a poplatkov prinies�, aby mohol preukáza�, že jeho syn má právo na z�avu.   
 

P. Hoštáková: 
- upozornila, že odkedy poslanci MsZ odhlasovali odpustenie poplatku za psov, 

odvtedy je ich vyše na ulici ako �udí. Psy špinia kade chodia, deti majú z toho ekzémy 
a pod.  
P. Bar�ák sa vyjadril, že ide o darebáckos� majite�ov týchto psov a nie o poplatky. 

- zdôraznila, že je potrebné na Zámostí zintenzívni� hliadky mestskej polície, pretože 
tam vy�í�ajú vandali  a mládež robí ve�ký neporiadok.  

- treba upozor�ova� majite�ov obchodov, aby si plnili svoje povinnosti a odh��ali sneh 
z chodníka, ide najmä o centrum mesta. 
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3. Žiadosti: 
 
a) žiados� Milana Štefánika o odstránenie detského ihriska na Hlavnej ul. v Tren�íne z jeho 
pozemkov.  
Žiadate� je vlastníkom pkn parciel �íslo 1286 a 1287 v k.ú. Zlatovce, na ktorých je situované 
uvedené detské ihrisko. 
 
P. Bar�ák je za to, aby MsÚ postupoval v súlade so zákonom, pretože nepozná tento zákon, 
�o musí mesto vykona�, �o je jeho povinnos�.  
 

VM� Západ odporu�il, aby právne oddelenie MsÚ riešilo žiados� Milana 
Štefánika o odstránenie detského ihriska na Hlavnej ul. v Tren�íne z jeho pozemkov 
v zmysle platných zákonov.  
 
-------------------------------- 
 
 
P. Bar�ák informoval, že obdržal odpove� od p. Katrinca oh�adne letnej plavárne za 
mostami.  
 
Následne �lenovia VM� Západ zaujali diskusiu k problematike letnej plavárne za mostami. 
 
P. Bar�ák navrhol požiada� MHT o predloženie zmlúv, ktoré budú podpísané na plaváre� za 
mostami,  k akým veciam budú nájomcovia zaviazaní. 
 
Ing. Sýkor�in odporu�il, že ak má mesto podpísa� zmluvu, malo by k tomu prizva� aspo� 
predsedu VM� Západ a informova� ho, aký je návrh na ukon�enie tohto sporu.  
 
--------------------------------- 
 
 
Ing. Boc predložil návrh na odsúhlasenie zmluvy o nájme nebytových priestorov medzi MHT, 
m.p.o. Tren�ín a s.r.o. TRENSTAV, Rozmarínova �. 510, 913 21 Tren�ianska Turná za ú�elom 
prenájmu pozemku na parkovanie automobilov a skládky materiálu na Kasárenskej ul. �. 5,  
na dobu neur�itú, plocha 1 250 m2, cena nájmu 215,- Sk/m2 ro�ne. .  
 
 VM� Západ hlasovaním 4 za odporu�il uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi 
MHT, m.p.o. Tren�ín a s.r.o. TRENSTAV za ú�elom prenájmu pozemku na parkovanie 
automobilov a skládky materiálu.  
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4. Požiadavky �lenov VM� Západ: 
 
VM� Západ: 

- žiada MsÚ, aby sa definitívne vyjadril k vodovodu Záblatie a žiada o vysvetlenie, 
pre�o doposia� nie je vodovod skolaudovaný.  

- žiada na nasledujúce zasadnutie VM� Západ, ktoré sa bude kona� v Záblatí, 
prizva� zamestnancov z odboru ŽP a investícií, ktorí majú na starosti investi�nú 
�innos� s tým, že predložia dokumenty a podklady k vodovodu Záblatie.  

 
Ing. Sýkor�in: 
- na hrádzi medzi cestným a železni�ným mostom je ve�ká jama, poprosil MHT o nápravu.  
- v Istebníku na cintoríne sa nachádza hrob básnika Med�anského v dezolátnom stave, 

poprosil o informáciu, �o by sa s ním dalo robi� a �i by sa nenašli peniaze na jeho opravu.  
 
 
 
 
 
 Na záver p. Martin Bar�ák, predseda VM� Západ po�akoval prítomným za ú�as� 
a ukon�il zasadnutie výboru. Nasledujúce zasadnutie výboru sa bude kona� d�a 24.2.2004 
o 17.00 hod. v Kultúrnom dome Záblatie.  
 
 
 
 
 

 
       Martin Bar�ák, v.r.  

         predseda VM�  Západ  
           
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Špaleková 
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